
Ședința C.A. al I.S.J. Hunedoara  
31.01.2024 
 
Miercuri, 31 ianuarie a.c., a avut loc ședința de lucru a Consiliului de Administrație al Inspectoratului 
Școlar Județean Hunedoara. 
 
Pe ordinea de zi au fost înscrise următoarele probleme:  

I. Validare listă cadre didactice pentru întregire normă didactică 
 
În cadrul ședinței au fost luate următoarele hotărâri:  
 

I. Se aprobă 2 cereri de întregire normă didactică, 1 cerere nu face obiectul întregirii normei 
și 2 cereri au fost respinse de către unitățile de învățământ. 
 

 
Anexele la care se face referire în articol sunt postate la rubrica ISJ HUNEDOARA–CONSILIUL 

DE ADMINISTRATIE  
 


